
Afdeling 107 Tjørnebakken 

Referat fra afdelingsmøde den 11.9.2019 

 

Beboere fra 8 lejemål deltog i mødet.  

Fra Organisationsbestyrelsen deltog Jens Peder Nørgård, fra inspektørafdelingen 

deltog Brian L. Petersen, og fra administrationen deltog Jette Pørksen Kristensen. 

 

1. Dirigent, Jens Peder Nørgård. 

2. Stemmeudvalg, Brian L. Petersen og Jette Pørksen Kristensen. 

3. Referent, Arnheidur. 

4. Marc fremlagde beretning. 

5. Jette gennemgik regnskab for 2018 

6. Brian gennemgik afdelingens bestyrelsens forslag af arbejde i afdelingen i 2020 

 Forslag til at få fjernet hække og sået græs i stedet for i 2020 – vedtaget 

 Ingenting planlagt i 2021 

7. Forslag til afdelingsmøde 

a. Snerydning af bakke og p-plads udføres af eksternt firma – vedtaget 

b. Etablering af røgalarm i hver bolig – vedtaget 

c. Etablering af røgalarm i hvert opholdsrum – ikke vedtaget 

8. Jette gennemgik budget for 2020 – godkendt. 

9. Marc Preiss blev genvalgt som formand af afdelingsbestyrelsen. 

Anita Hamann blev genvalgt som suppleant.  

10. Marc, Bert og Arnheidur blev genvalgt til repræsentantskabet. 

11. Eventuelt. 

 Rensning af tagrender, evt. få en til at komme hvert andet år. 

Bestyrelsen arbejder videre med dette forslag. 

 Hvordan står lejerne ved rørbrud inde/ude, økonomisk? 

Søbo står for forsikring. 

 Yderhæk ved nr. 12 bliver klippet af gartner, det skal de ikke.  

Det vil beboerne i nr. 12 selv stå for. 

 Er det muligt at få gelænder ved den lille trappe ved nr. 12? 

Bestyrelsen arbejder videre med dette forslag.  

 

 

 

Dirigent:_____________________________________________ 


